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 Епидемиолог Предраг Кон рекао је да се не може рећи да је епидемиолошка ситуација у
Србији повољна. Кон је гостујући на телевизији Прва рекао да, према његовом
мишљењу, на сутрашњем састанку Кризног штаба за борбу против коронавируса неће
бити попуштања мера.

  „Далеко смо од тога да треба да се опустимо и славимо предстојеће празнике“, навео
је.   

Кон је, такође, рекао да оболели од аутоимуних болести треба да се консултују са
лекаром о примању вакцине против ковида-19.

  

(Бета)
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